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Lördagen den 10 november 2018, kl 10.00-15.00 
 
Plats: Cafe Freja, Sjöleden 11, Fryksta, Kil 
 
 
 
§ 1.  Mötets öppnande 
Britt hälsar välkomna till Kil. 
DG Ulf Carlsson förklarar mötet öppnat. 
Han hälsar Owe Lantz välkommen som GST som får sin GST-pinne. 
Ingrid Andersson, LC Kil läser högt den senaste versionen av Etiken. 
 
§ 2.  Val av sekreterare 
2:a VDG Magda van Almenkerk 
 
§ 3.  Val av justerare/rösträknare 
Inger Persson, LC Eda 
Per Åke Persson, LC Eda 
 
§ 4.  Anmälan övriga ärenden/frågor 
Inga anmälningar 
 
§ 5.  Godkännande av dagordningen 
Beslöts godkänna framlagd dagordning 
 
§ 6.  Föregående mötesprotokoll 
Beslöts att utan anmärkning läggas till handlingarna 
 
§ 7.  Ekonomisk rapport bl. a delegatavgift 
Distriktskassör Torsten Zakrisson går igenom ekonomin. Se rapportunderlag. 
Delegatavgiften och upplägget gemensamt Distrikt M är inte klart än. 
 
§ 8.  Administrativ detaljbudget 
Budgeten föredrogs av DK Torsten Zakrisson. 
 
§ 9.  Conventionchansen 
Conventionchansen har gått ut till klubbarna (presidenter och sekreterare) samt zonordförande. 
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§10. Aktiviteter 
Lions Sverige projekt: Water Means Life 1/1-2019. Vattenprojekt i Somalia. Två roll-upps att 
låna. Visitkort kommer. Cykla för rent vatten.  
Pågående projekt: De Glömde Barnen. Mål är att få in 500 kr per Lion. Några Lions har nyss 
varit i Aldana, Turkiet för att inviga nya skolmoduler. Rapport från besöket kommer. 
Musical Djungelboken: klubbarna har möjlighet att vara med och få in pengar efter 
föreställningen. 12/1–19 i Örebro, 8/2–19 i Västerås, 24/2–19 i Karlstad. 
På lions.se, lions101b.se och lions.org finns mycket information om olika projekt. 
Alla från distriktsrådet ska motivera alla Lions att läsa Lions hemsidor: mycket information att 
hämta och det sparar papper!  
Läs gärna också DG månadsbrevet. DG Ulf ska skicka ut månadsbrev i början av månad eller i 
slutat av föregående månad att få information i god tid. 
 
§11. Kulturstipendium 
Kandidaten ska vara under 30 år. Varje klubb får anmäla en kandidat; senast 1 februari 2019. 
10 000 kr i stipendium. 
Efter sammanslagningen kan vi fortfarande använda pengarna och dela ut för vårt distrikt. 
 
§12. Rapporter:  
 
IPDG: Britt Nilsson, LC Kil 
Inget att rapportera. 
 
DG: Ulf Carlsson, LC Kungsör 
Till att börja med vill jag påminna om, att gå in på vår hemsida www.lions101b.se 
Där hittar du all information som man egentligen behöver och klickar du på länken interna 
sidor och skriver in lösen ulf, så har du en guldgruva att ta del av. Alla våra protokoll från 
zonmöten, distriktråd, distriktsmöten finns att läsa där. Vidare så finns de annan viktig 
information. 
En annan viktig hemsida är www.lions.se 
När du kommer till sidan, så finns det till att börja med, allmän information om vad Lions står 
för, klubbar som haft lyckade aktiviteter mm. Klicka du sedan på  
För medlemmar, så dyker det upp en ruta där du skriver 101b, lösen Ulf, och då har du all 
tänkbar information som du kan behöva. I vänsterspalten så finns ett antal rubriker där du även 
kan hämta färdigskrivna informationsblad mm. 
Jag vill också påminna klubbarna att köpa Conventionandelar för att få möjligheten att 
kunna komma till Convention 2019 i Milano. Information är utskickad till samtliga klubbar av 
VDG Anders Falke. 
Vidare påminner jag om att mitt mål det här verksamhetsåret är att varje klubb minst ska ta in 
minst en ny medlem och samtidigt inte tappa någon. Skulle man göra det så måste man 
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försöka ta in ytterligare en medlem. Vi måste vända trenden att vi tappar medlemmar och 
varje klubb måste påbörja ett arbete med VAD och HUR ska vi göra för att öka 
medlemsantalet men även hur vi behåller de medlemmar som vi har. Det är ju viktigt att 
TRÄFFAS, TRIVAS under otvungna former, LÄRA KÄNNA VARANDRA. Det tycker jag 
är grunden för en bra fungerande klubb!!!Vi behöver tänka nytt hur våra möten ska se ut. Jag 
har känslan ibland att vi tar upp alldeles för mycket information, som man istället skulle kunna 
läsa sig till. Det gäller självklart även för egen del.  
Har du laddat ner My Lion appen? Om inte, så tycker jag att du ska göra det. Se gärna mitt 
nyhetsbrev för september.  
Glöm inte att skicka till mig senast den 15 november teckningar som ska vara med i 
Fredsaffischtävlingen. Jag måste i min tur skicka in det vinnande bidraget innan den 1 
december. 
Stödet till LCFF!! 
 
1:e VDG: Anders Falke, LC Arvika 
Utbildningen på vägen mot DG-posten fortgår alltjämt. Har gjort 2 stopp på vägen. Ett på 
Ekhamns Gård och ett i Göteborg. Tredje utbildningstillfället sker i Uppsala den 16 – 18 
november. Har skrivit ett fejkat DG – brev för första gången. Vi får se om Anna godkänner 
det. 
Nästa steg i utbildningen är GR3-mötet i Uppsala. Där kommer Anna From Lindqvist att 
tillsammans med åtminstone Thorbjörn Bengtsson att grilla oss. Vi kommer även deltaga i 
själva GR-mötet, för att förmodligen lära oss hur ett sånt går till. Nya tag sker under 2019. En 
del drar till USA för utbildning, de som går på som DG 19 – 20. 
Nu till dagens verklighet. Den 18 oktober deltog jag i ett zonmöte, zon 8, i Eda Herrgård. 
Alltså hemma hos zonordförande Inger Persson och hennes man Per-Åke. Där togs beslut om 
att nästa zonmöte sker i samband med 3-klubbsmötet i Årjäng som går av stapeln den 5 
februari. Mötet därpå sker i Arvika den 4 april. Jag fick i uppdrag att undersöka med Hotell 
Bristol möjligheterna att arrangera detta möte. Tror det kommer gå bra. Alla klubbar gav 
mandat till att avsätta 1000 kronor till Diabeteslägret. Alla utom Grums!! Under min punkt 
redogjorde jag för vikten av att läsa DG-brevet, där man får ta del av viktig information. 
Nästa viktiga punkt för min del bli DR2-mötet i Kil, lördagen den 10 november. Dagordning 
har vi fått, så nu är det bara att förbereda sig och vara på alerten. 
 
2:a VDG: Magda van Almenkerk, LC Hällefors 
Jag har varit på besök på första zonmötet i zon 4. Intressant diskussion om GDPR (General 
Data Protection Regulation / allmän dataskyddsförordning) och om vad det betyder för Lions. 
Genom min makes deltagande i RLLI kursen fick jag automatiskt en uppfräsning av min kurs 
från några år sedan. Deltog i AU mötet med många nya inblickar i hur Lions fungerar. 
Som sekreterare tackar jag alla som lämnar in rapporten enligt anvisningarna: nu går det bra 
att klistra in i protokollet på rätt plats. 
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YEC/LEO: 
Ett ungdomsläger (se rapport DR1) v 31 – 32. 
Många utländska ungdomar vill vara med. Hjälp med värdfamiljer behövs i slutet av juli. 
Vi får jobba med att vi skickar iväg ungdomar. 
Klubben står för resekostnader och eventuell lägeravgift. 
 
LCFF: Roland Torstenson 

 
 
11.45 Ajournering för kursen Lions kunskap om ungdomsverksamheten av Britt Nilsson 
 
LCIF/Hjälpfonden: Agneta Andersson, LC Lindesberg Kristina 
Lions Clubs International Foundation Campaign 100. 
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Den största kampanjen genom  tiderna i Lions historia. 
Kampanj 100 har redan samlat in  67 511 921 milj. USD. 
Vi är på väg mot målet på 300 milj. USD. 
Mer än hundra klubbar över hela världen har åtagit sig 
att vara modellklubbar som kommer att samla in minst 
250 tusen USD per klubb. Gå in på LCIF nyhetsbrev och  
läs om modellklubbar. 
Vi hjälper !!!!!! 
Hjärtat i Lions finns i LCIF!!!!!! 
Pinnar Campaign 100 delas ut: ha på dina jackor att väcka debat! 
 
IRC: Björn Åström 
Inget har hänt på tältfronten. 
De nya sorters tält kostar 9000 kr om en Lions klubbar i Sverige ska köpa. Moms och tull ska 
betalas! 
Hällefors, L.Kristina, Storå, Köping, Killsbergen, i Fjugesta finns den gamla distriktstält.  
Man kan också sätta in pengar utan att köpa ett tält. 
 
Lions Quest Tillsammans: Ulf Carlsson 
Utbildning i Halstahammar genomfört ifjol. 
MO Per Åke Öster ska ha ett möte med LC Örebro att utbilda ledare till ett knattelag i 
idrottsklubben Vivalla att börja projektet Tillsammans. 
 
MyLCI: Inger Persson, LC Eda 
Distriktets klubbar kan detta med att rapportera, men oktober månad var det 7 klubbar som 
inte rapporterade. I början av oktober mailade jag alla klubbar och meddelade att jag inte 
skulle skicka ut någon påminnelse i slutet av månaden, så som jag brukar. Jag var inte hemma 
förrän månadens näst sista dag. Då saknades 12 klubbars rapportering vilket med en sen 
påminnelse reducerades till 7 klubbar. 
I oktober kom det direktiv från LCI om att klubbarnas registeransvariga ska lägga in 
medlemmars födelsedatum i registret. Tidigare har det endast varit födelseår. Alla klubbar har 
inte gjort detta än. 
Från LCI fick alla sekreterare ett mail 2 november om vikten att uppdatera MyLCI. I mailet 
står det: 
”Genom att hålla medlemslistan aktuell bidrar du till att klubben fullgör sina skyldigheter samt 
inte faktureras för medlemmar som inte längre är aktiva i klubben. Den säkerställer även att 
alla medlemmar erhåller sina förmåner som medlemmar i Lions”. 
Avslutningsvis kan sägas att det är få klubbar som rapporterar sina aktiviteter. 
 
VO: Arne Andersson, LC Storå. 
MD har tillsatt Finn Bangaard och Annica Nordell att stödja det nya distriktet. 
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Innan GR mötet på lördag blir det träff mellan DG-ar, Finn och Annica.  
Uppdraget: hitta en kassör och en sekreterare. 
Distrikt B har de flesta poster tillsatt inför nästa år, dock inte Distrikt GD. 
Prio ett är att hitta en ny kassör! 
 
§13. Rapporter från ZO.  
 
Zon 1: Calle Ericsson, LC Kolbäck 
Sedan distriktsrådet  i Hallstahammar har vi i zon 1 genomfört ett zonmöte i samarbete med 
Lc Kolsva. Alla klubbar i zonen var närvarande med ett undantag. Först en supe´ i en härlig 
herrgårdsmiljö där vi hade ambitionen att placera och blanda lionsmedlemmar  från de olika 
klubbarna. Ett lotteri på en rådjurstek och två flaskor vin lottades ut och behållningen på 
1750:- gick till De Glömda barnen. 
Zonmötet hade bara två punkter på dagordningen, Ungdomslägret 2019 och rapport från 
distriktsrådet.YEC Måd Lagerqvist resp DG Ulf Carlsson var föredragande. 
Efter avslutat möte höll Lp Göran Ljung Lc Kolsva ett uppskattat anförande om nya 
fordonsbränslen.  
Mötet var slut vid halvtolv tiden och 25 nöjda lions tog sej hem i höstmörkret. 
Som zo har jag ännu inte besökt andra klubbar ännu, utan bara min egen, men hösten och 
vintern är lång så jag är på gång. 
 
Zon 2/3: VZO Christina Sandström 
Vänafton, Lions Club Tillberga 15 oktober 2018 
Vi bjöd in ett antal gäster som fick information om vår verksamhet, litet bakgrund om Lions i 
stort och hur vi jobbar lokalt, nationellt och internationellt. 
Kvällen resulterade än så länge i två nya medlemmar. 
Vi kommer att ha en ny vänafton under våren -19. 
 
Zon 4: Frank Poot, LC Hällefors 
Vi hade zonmöte den 27 september i Hällefors med 2:a VDG Magda van Almenkerk som en 
av de deltagare. Information om GDPR-lagen diskuterades, samt arbetsuppgifterna för GMT, 
GLT och GST (GAT). Det finns ett behov om mer information ang. vilka ingår i GAT på 
klubbnivå. Just nu planeras ett 3-zonsmöte den 29 november 2018 i Örebro. 
 
Zon 5:Vill slå ihop med 6 
 
Zon 6: Ingen rapport 
 
Zon 7: Ingen rapport 
 
Zon 8: Inger Persson, LC Eda 
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Zonen har för närvarande 106 medlemmar. Det är en minskning med 2 medlemmar sen starten 
på verksamhetsåret. 
Vi har haft ett zonmöte i oktober med 15 medlemmar från 4 klubbar. LC Grums och LC Åmål 
kunde inte deltaga. Protokollet finns på distriktets hemsida.  
Nästa zonmöte ska vi ha i samband med treklubbsmötet för LC Eda, LC Arvika och LC 
Årjäng. LC Årjäng anordnar detta på Årjängs Travrestaurang. Datum: 5 februari 2019. 
Det tredje zon-mötet anordnar LC Arvika den 4 april. 
På zon-mötet pratade vi mycket om svårigheten att hitta på nya aktiviteter som ger god 
ekonomisk utdelning. Klubbarna kör ungefär samma aktiviteter år efter år. 
Trivseln i zonens klubbar är god och klubbarna är aktiva. Det som saknas är nya medlemmar 
men klubbarna är medvetna om detta och försöker få in fler. 
Jag har ännu inte besökt någon av zonens klubbar. 
Fundering: Höstens insamling ” De glömda barnen”. Jag tycker att vi får alldeles för lite 
aktuell information. I augusti skickades det ut ett mail till alla klubbars presidenter om 
insamlingen. Vår GRO nämner insamlingen i i sin ledare i vår tidning. På www.lions.se 
(Sveriges lions hemsida). får man söka ett tag innan man hittar något som dessutom inte är 
speciellt aktuellt. Bra att vi i vårt distrikt  fått information via månadsbrevet, men jag vill 
gärna veta mer om hur insamlingen går. Jag tror att vi ute i klubbarna behöver påminnas mera 
så att alla klubbar hörsammar detta och skickar in bidrag. 
 
§14. GAT: GMT/GLT/GST 
GMT: Medlemsordförande Per-Åke Öster 
Visar ett bildspel. Tänk på vilken åldersgrupp ni vänder till. 
GLT: Britt Nilsson 
ZO utbildning ska göras över nätet. Bra material finns. Handledare är Britt Nilsson. 
30-31 mars ’19 finns utbildningen för nästa års ZO. 
 
GST: Ove Lantz 
Information från en av deltagarna på MD:s RLLI-utbildning Södertälje mellan den 19 – 21 
oktober 2018.  
Det var en mycket bra utbildning med inriktning på Lionskunskap, historik, självkännedom 
och ledarskap m.m. Vi var 5 personer från Scandic Hotell Skogshöjd Södertälje har bra rum 
och god mat. distrikt 101-B. 
Rekommendation är att du som inte gått denna utbildning och är intresserad, kontakta GAT-
Teamet i distriktet 101-B och i första hand DG Ulf Carlsson eller Britt Nilsson som är GLT.  
_____________________________________________ 

Hundraårsjubileets hjälputmaning pågår fram till 2020! 
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I DRYGT 100 år har Lions medlemmar hängivet hjälpt sina samhällen samt bidragit till 
utveckling och välfärd för miljoner människor runtom i världen. För att fira vårt 
hundraårsjubileum ber vi våra medlemmar hjälpa oss nå målet för hundraårsjubileets 
hjälputmaning, det vill säga att hjälpa mer än 100 miljoner människor till juni 2018. 
Din klubb kan göra en skillnad på hemorten och bidra till målet, genom att delta i de fyra 
kampanjerna inom hundraårsjubileets hjälputmaning. Ni bestämmer när ni vill genomföra 
hjälpprojekt och vilka projekt som passar er klubb.  
Förebygga diabetes: Förhindra nya fall av diabetes och förbättra tillvaron för dem som redan 
har fått diagnosen. (Tips: Rikta in din klubb på barndiabetes) 
Syn till alla: Förhindra framtida fall av onödig blindhet genom synundersökningar och 
utbildningsinsatser. Ge synens gåva genom projekt som hjälper blinda eller människor med 
nedsatt syn. (Tips: Gör zonvis insamling av glasögon..) 
Lindra hungersnöd: Förbättra tillgången till nyttig mat för utsatta grupper på hemorten. 
Skydda vår miljö: Skydda och förbättra miljön, så att hemorten blir en bättre plats att leva för 
alla. (Tips: Kontakta Ronny som är miljöansvarig i distrikt 101-B) 
Glöm inte bort ungdommara!: Lions Clubs International är till för att hjälpa er komma igång 
och hålla motivationen uppe i klubben. Besök sidan Hundraårsjubileets hjälputmaning i 
hundraårsjubileets verktygslåda för resurser. 

GAT: 
LC Karlstad tänker lägga ner. 
 
§15. PR Ove Nilsson  
Ove Nilsson och Sirkka Nilsson, LC Halstahammar, sammanställer ett PR program som alla 
zoner och klubbar kan använda. 
 
§16. Miljöansvarig:Ronnie Sandström 
En uppmaning från Distriktets miljöansvarig Ronnie Sandström. 
För att nå bästa miljöresultat behöver vi börja på både individ och grupp/klubbnivå. 
Här är några tankar från mig. 

1. Bland det viktigaste (som jag ser det) är att vi samåker så mycket som möjligt. Både 
privat, i arbetet och inom Lions. Använda allmänna kommunikationsmedel så långt det 
är möjligt. Vi är idag mindre bra på att tex. samåka till Lionsmöten av olika slag. Ett 
exempel, bestäm en plats där ni träffas för samåkning, vid en bensinmack eller 
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shoppingcentra. En plats där ni kan lämna bilen och på det sättet utnyttja färre bilar. Bra 
för miljön och mindre kostnad för er och Lions. 

2. Ett annat sätt är att minska eller sluta använda plastpåsar. Ha alltid en tygkasse med er 
när ni handlar. Det finns även kassar av återvunnen plats att köpa i affärerna, dessa kan 
man använda hur länge som helst. 

3. Byt ut alla lampor till LED. 

Allt detta känner vi till, eller hur, men glömmer lätt bort det. Återkommer med flera tanka 
framöver. Jag även emot förslag på förbättringar från er alla. 
Lycka till i miljöarbetet 
 
§17. Medlemsregistret 
Kolla om alla klubbar har lagt in födelsedagar. 
Rapportera aktiviteterna! 
 
§18. WEBB/IT bl a MyLion 
Presentation av Lars Eric 
Problem kan uppstå på hemsidan p.g.a. scriptuppgradering.  
MyLion app: information. Färdiga instruktioner finns på nätet. 
Uppmaning: börja använda appen!! Den blir bättre och bättre. 
Bra att uppdatera klubbarnas hemsidor! 
 
§19. Distriktsmöte 2019 – 14 april i Ludvika, kl 10.00-15.00 
DR på lördag, DM på söndag. 
 
§20. Distriktssammanslagningen –  
Rapport från möte i Ludvika 
 
§21. New Voices 
New Voices är ett projekt för båda kvinnor och män. 
Nu har alla fyra poster tillsatts: 
-Ledarskap: Britt Nilsson, LC Kil 
-Medlemskap: Agneta Andersson, LC L.Kristina 
-Service: Elisabeth Emanuelsdotter Voll, LC Pålsboda 
-Kommunikation: Elisabeth Berg, LC Fjugesta 
 
§22. Aktuella utbildningar 
Fem personer från Distrikt B deltog i RLLI kursen 19–21 oktober 2018! 
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§23. Övriga ärenden/frågor 
 

a) Livskvalitetspriset 2019 
funktionshindrade eller person som jobbar med funktionshindrade. 

b) Nomineringar för verksamhetsåret 19/20 
ingen från vårt distrikt är nominerad. Vi kan stöd nominera Mats Granath. 

c) Aktuellt angående Riksmötet i Västerås 
Inbjudan kommer ut i november. 

d) Uppföljning utbetalda bidrag till hjälpprojekt och hjälpinsatser 17/18 
DG kommer at fråga klubbar att redovisa: OBS ingen kontroll från klubbarna, dock att 
få en översikt. ZO ska förklara klubbarna att det absolut inte är kontroll. 

e) Motioner. Ska lämnas in i god tid. 
 
§24. Distriktsrådsmöten 2018–2019:   
DR 3 16 februari hotell Stinsen, Hallsberg, DR 4 13 april i Ludvika. 
 
§25. Mötet avslutas 
Ulf tackar LC Kil genom att ge Britt en Chokladask. 
 
 
 
 
 
Magda van Almenkerk / 2:a VDG sekreterare Ulf Carlsson / DG Ordförande 
 
 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
Inger Persson, LC Eda    Per Åke Persson, LC Eda 


